# 【职位名称】

UI/UX 设计师 / UI/UX 界面设计

# 【职位介绍】

我们正在构建下一代 AI 原生信息系统,其中的重要一环,是一个高度模块化、具备自然交互能力的 BAI 平台(Business AI Agent Platform)。你将参与从 0 到 1 打造这个系统的全过程,我们正在寻找的,不是一个"美工"或"切图仔",而是能真正站在产品思维和体验角度出发,去构建、表达、讲述产品的视觉语言与交互节奏的你。如果你对打造真正有灵魂的设计系统感兴趣,欢迎随时私信我聊聊!

# 【岗位职责】

- 1. 参与公司核心产品的界面与交互设计,从原型到高保真,构建真正"能用、好用、想用"的产品体验;
- 2. 搭建并维护我们的设计系统, 让每一处视觉与交互都统一、有逻辑、有美感;
- 3. 和产品、前端、AI 工程师并肩协作,把你的设计想法快速落地为真实可用的功能页面;
- 4. 关注用户视角,持续优化首页、详情页等关键路径的视觉呈现与信息传达。

# 【岗位要求】

- 1. 设计相关专业在读(视觉传达、人机交互、数字媒体、工业设计等),具备一定系统性设计思维;
- 2. 熟练使用 Figma、Sketch、PS、AI 等主流设计工具,掌握基础交互原型与组件协作方式;
- 3. 有过完整项目经验,能独立完成从需求梳理到视觉交付的设计闭环;
- 4. 注重细节,有视觉审美与版式排版基础,善于把握"好看又实用"的平衡点;
- 5. 理解前端基本知识,能顺畅与工程协作,愿意了解 AI 产品的技术逻辑与场景价值;
- 6. 热爱设计,愿意沟通反馈,思考用户感受,有好奇心,有想法。

## 【实习岗位薪资】

人民币 250-350/天

### 【工作地址】

中国广东省深圳市深圳湾科技生态园

## 【投递方式】

联系人: Whitney

投递邮箱: talentattraction@linksome.com

# 英文版

#### **Position Title**

UI/UX Designer Intern

#### **Position Overview**

We are building the next generation of Al-Native Information Systems, and a key component of this vision is a highly modular, naturally interactive BAI Platform (Business Al Agent Platform).

As part of our 0-to-1 product development journey, you will not be "just a graphic designer" or "someone who slices UI assets," but a creator who approaches design from a product thinking and user experience perspective — crafting, expressing, and narrating the visual language and interaction rhythm of our products.

If you are passionate about creating truly soulful and coherent design systems, we'd love to talk to you.

## **Key Responsibilities**

Participate in interface and interaction design for the company 's core products — from wireframes to high-fidelity prototypes — creating experiences that are usable, delightful, and desirable.

Build and maintain our design system, ensuring visual and interaction consistency, logic, and aesthetic appeal across the product.

Collaborate closely with product managers, frontend engineers, and AI engineers to bring your design ideas to life in functional, user-ready pages.

Focus on the user perspective, continuously refining visual presentation and information delivery for critical paths such as landing pages and detail pages.

#### Requirements

Currently enrolled in a design-related major (Visual Communication, Human – Computer Interaction, Digital Media, Industrial Design, or related fields), with systematic design thinking skills.

Proficient in mainstream design tools such as Figma, Sketch, Photoshop, Illustrator; familiar with basic interactive prototyping and component-based collaboration.

Experience in completing full projects independently—from requirement gathering to final visual delivery.

Strong attention to detail, with a solid foundation in visual aesthetics and layout design; able to

balance beauty and practicality.

Basic understanding of frontend development, with the ability to collaborate smoothly with engineers; willingness to learn about AI product logic and application scenarios.

Passion for design, openness to feedback, curiosity, and a user-focused mindset.

# Compensation

RMB 250 - 350 / day

#### **Work Location**

Shenzhen Bay Technology and Ecology Park, Shenzhen, Guangdong, China

# **How to Apply**

Contact: Whitney

Email: talentattraction@linksome.com